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Tájékoztató a két testületi ülés közötti időszakban az önkormányzat érdekében 
végzett polgármesteri munkáról  

ELŐTERJESZTÉS 
a képviselő-testület 2019. december 13-i ülésére 

Tárgyalja  Ülés Szavazás 
 Szociális bizottság  Nyílt  Nyílt szavazás 
 Pénzügyi és Városüzemeltetési Bizottság  Zárt   Titkos szavazás  
 Közbeszerzési Bizottság   Egyszerű többség  
 Képviselő-testület   Minősített többség 

1. A tárgyalandó témakör tárgyilagos és tényszerű bemutatása 

Tisztelt Képviselő-testület! 
 
A napi hivatali munkámról külön nem számolok be.   
 
2019. november 21.: A vízbekötés megrendelésre, illetve befizetésre került Balassa-
gyarmaton a bekötésről szóló szerződés a DMRV-nél. A rákötés a KRESZ parki ivókút 
létesítésére vonatkozik. 
 
2019. november 22.: Nagyorosziban Szociális Szolgáltató Társulás ülésén vettem részt. 
Ez kötelező feladat! A törvényben előírt napirendek voltak. Tájékoztatom képviselőtár-
saimat, hogy a társulás elnöke Babicska Károly Nagyoroszi polgármestere, elnökhelyet-
tese Styevó Gábor Nézsa polgármestere lett.  
Ezt követően a Gyermekjóléti Társulási Tanács ülésén vettem részt. Elnöknek szintén 
Babicska Károlyt, elnökhelyettesnek jómagamat, Mezőfi Zoltánt választották. 
 
Fontos az alábbiakat megjegyeznem: 
1./ A társulások gazdálkodása, működése fegyelmezett. Mindkét társulás jelentős fela-
datot vesz le az önkormányzat válláról. 
2./ A polgármesterek részvételi hajlandósága hagy kivetnivalót maga után. 
Polgármesterkollégáim túlterheltek, de távolmaradásuk állandóan veszélyezteti a hatá-
rozatképességet. Ez a feladatellátás pedig kötelező!  
 
2019. november 25.: Munkaterület átadáson vettem részt a Polgármesteri Hivatalban, 
ahol az egész épület bejárása történt. A tulajdonosi hozzájárulást a testület korábban 
már megadta. A munkaterület átadás a Járási Hivatal internethálózatának átépítésével 
volt kapcsolatos. A kiviteli munkák érintik az önkormányzat tulajdonában és kezelésé-
ben lévő helyiségeket is. 
 
2019. november 26.: Elhunyt rétsági lakos, illetve árván maradt fia jelentős feladatot rótt 
ránk. 
Röviden összefoglalva: Az ügyben sem az önkormányzat, sem pedig a Polgármesteri 
Hivatal nem illetékes. A lakók segítségkérésére felvettem a kapcsolatot a Család és 
Gyermekjóléti Központ vezetőjével, a gyámhivatal munkatársaival, háziorvossal. Sze-
mélyiségi jogok védelme értelmében szóban, ülésen kívül szívesen tájékoztatom az 
érdeklődő képviselőket. 
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Ugyanezen a napon bizottsági ülésen vettem részt képviselőtársaimmal együtt. 
 
2019. november 27.: Simon Tiborral, a Salgótarjáni Tankerület vezetőjével kezdemé-
nyeztünk tárgyalást.  
A téma: A Pedagógiai Szakszolgálat a tankerület része. Évek óta rendezetlen az elhe-
lyezése, a Rákóczi út 32. szám alatti épületrész használat szerződéssel nem rendezett. 
Jelenleg a Szakképzési Centrummal van kétoldalú vagyonkezelési megállapodásunk. 
Javaslatunk ezt a megállapodást arányosan háromoldalúvá bővíteni. A megállapodás 
tervezet természetesen a képviselőtestület elé lesz terjesztve. 
Szintén november 27-én a Hannon gyár (exGibb’s) vezetőivel találkoztam a gyár kü-
szöbön álló bővítése apropóján. 
Jó hangulatú, de dolgos megbeszélés volt. Le kell folytatni a településképi eljárást, ami 
része az építési engedélyeztetési eljárásnak. Számos probléma közül kiemelkedő, hogy 
a 2-es útra történő kihajtás egyre nehezebb. Nagyívben szinte lehetetlen, de legalábbis 
katasztrófális. Most a téli, sötét, ködös látási viszonyok ezt tovább fokozzák. 
Kértek segítséget a megoldásban. Ezt persze szakemberek, közútkezelő bevonásával 
tudom elképzelni. Nem dolgunk ötletelni a forgalomcsillapító megoldásokon, hogy lám-
pa stb. legyen. Az viszont biztos, ez a helyzet is az elkerülő út mielőbbi megvalósulását 
sürgeti.  
Tájékoztatom Önöket, hogy az üzem duplájára, mintegy 9 ezer négyzetméterre bővül. 
Ezzel együtt nő a termelési kapacitás, illetve mindezeknek örvendetesen adónövekedé-
si vonzata is van. Nem utolsó sorban a dolgozói létszámot is duplázni tervezik, azaz 
200 fő fölé. Ez lesz az egyik, ha nem legnehezebb feladat. 
 
Segítségemet kérték az Ipari Park Kft-vel történő egyeztetés megszervezésében. Az 
egyeztetést megszerveztem.  
 
2019. november 28.: Közbiztonsági Egyeztető Fórumon vettem részt. Jelentős részben 
a környező polgármesterek mondták el észrevételeiket. Kapitány úrnak volt egy sokat 
mondó észrevétele. Jövőbeni problémának látja, hogy a nyugdíjat kötelezően számlára 
utalja a nyugdíjfolyósító. Ez magában rejti a bűncselekmények megszaporodását.  
Igazán köszönöm a rendőri segítséget a Kossuth utcai torkolat javításánál a forgalom 
irányításában.  
 
2019. november 29.: Oláh Tamással, a DMRV Zrt. önkormányzati kapcsolattartójával 
töltöttem a délelőttöt. A szennyvíz agglomerációs közös pályázatunk Bánk, Tolmács 
településekkel napirenden van és a 2020-2027-es ciklusban szerepelni fog.  
Továbbá napirenden van a víziközművek állami tulajdonba adása. Mint azt képviselő-
társaim tudják, a 106/2017 (IV.28.) KT. határozattal döntött a testület a víziközmű állami 
tulajdonba adásáról. Ez a mai napig nem történt meg. Oláh Tamás tájékoztatása szerint 
január-február hónapban itt lesz a megállapodás tervezet. 
 
2019. december 02.: Felvettük a kapcsolatot A Mikszáth Középiskolával, ahová meg-
küldtük a háromoldalú szerződéstervezetet egyeztetésre. Reményeim szerint a megál-
lapodás-tervezet januárban a rétsági testület elé kerülhet. 
 
Pénzügyes kolléganőm jelezte, hogy a Szabadságkoncert támogatása nem érkezett 
még meg, sőt maga a támogatási szerződés sem. Felvettem a kapcsolatot Juhász Do-
minikával, aki tájékoztatást kért a támogatáskezelőtől. Azt a választ kaptuk, hogy az 
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elszámolás, a mellékletek rendben vannak, de nagyon sok elszámolás érkezik be, tü-
relmet kértek és megnyugtattak, hogy az összeg még 2019. évben beérkezik.  
 
 
2019. november 03.: Felkerestem a MOL töltőállomást üzemeltető vállalkozót a 2018. 
évben megállapított, 2019. évben végrehajtandó téli rezsicsökkentés keretében gázpa-
lackot igénylő támogatások teljesítésével kapcsolatban. A vállalkozó tájékoztatott, hogy 
7 gázpalack elvitelére nem került még sor, ebből 1 kérelmező elhunyt. Szociális ügyin-
téző kolléganőm segítségével a 6 háztartás részére felhívást küldtünk ki, melyben fel-
hívtuk az igénylők figyelmét a határidő közeli lejártára. A kérelmezőknek 2019. decem-
ber 15-ig van lehetőségük a támogatott gázpalack átvételére. A határidő jogvesztő. Az 
át nem vett gázpalackok után a számlánkra leutalt támogatást vissza kell fizetni. Kár az 
önkormányzatot nem éri, hiszen a vállalkozó részére is a csökkentett számla összegét 
kell kifizetni. Az egyéb fűtési anyagot igénylők a termékeket (fa, fabrikett, szén) átvették. 
 
 
 
Kérem a tájékoztatás szíves tudomásul vételét! 
 
Rétság, 2019. december 03.  
 
         Mezőfi Zoltán  
         polgármester 


